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Vänsterpartiet i Växjö kommun presenterar:

Vad hände i kommunfullmäktige 25/2? 

Svar på tal om 
dagverksamhet
Sofia Stynsberg (M) ställde en fråga 
till omsorgsnämndens ordförande 
Tomas Thornell (S) om tillgången till 
dagverksamhet för
människor med de-
mens, hon uttryckte 
missnöje över att det 
inte satsas. Hon fick 
direkt svar på tal av 
Thornell.

- Vi har sedan vi tog över 
styret 2022 byggt ut dagverksamheten 
och har i årets budget en summa på 
ytterligare 3 miljoner kronor för att 
än mer kunna bygga ut denna viktiga 
verksamhet, svarade Tomas. 

Skägget i brevlådan för Stynsberg som 
inte verkade få det svar hon önskat. 

Kultur, läsning och 
stora hål i SDs budget
I slutet av fullmäktige blev temat 
kultur efter att Sverigedemokraterna 

och Liberalerna hade skickat in frågor 
angående inköp av litteratur till kom-
munens bibliotek och statsbidrag för 
skolor kopplat till läsning. 

Christer Svensson (SD) greppade i 
vanlig ordning efter halmstrån och 
försökte kritisera styrets budget med 
fokus på kulturen. Replikerna lät inte 

vänta på sig. Martina Forsberg (S) 
stod för en gedigen genomgång av 
alla de satsningar som V, S och MP 
gör på kulturområdet och avsluta-

de med en högst relevant sakupp-
lysning om att SD satsade mindre 
pengar på kultur i sitt budgetförslag i 
höstas. 

Frida Sandstedt (V) 
lyfte betydelsen 
av att ge poli-
tiska upp
drag som 
syftar till 
att satsa på 
läsning och 
språkutveckling. 

- Det handlar inte bara om pengar till 
inköp av böcker, självklart måste 



vi satsa på att verksamheterna får 
de förutsättningar som krävs för att 
arbeta med målgruppen, och det gör 
vi i våra budgetar. Bland annat ger 
vi ökade stöd till studieförbund ef-
ter de nedskärningar som SD ligger 
bakom på nationell nivå. Det är ett 
bra exempel på aktörer som jobbar 
med litteratur och läsande. 

Avslutade gjorde Björn Kleinhenz 
(V) med att sätta fokus på den na-
tionella kulturpolitiken. 

- Att kritisera kulturbudgetar från 
sverigedemokratiskt håll är väldigt 
märkligt, man behöver ha bättre 
koll på sina siffror än så. Ni satsar 
mindre i kommunen och på natio-
nell nivå står ni bakom en budget 
där det bara för i år görs nedskär-
ningar på nästan en halv miljard. 

Ny biblioteksplan antagen
Under kommunfullmäktige an-
togs en ny biblioteksplan för Växjö 
kommun 2025-2029. Planen stakar 

ut vägen för kommunens arbete med 
såväl folk- som skolbibliotek. 
Frida Sandstedt (V) yrkade bifall till 
den nya biblioteksplanen. 

- Växjö bibliotek ska vara en central 
aktör i det demokratiska samhällets 
utveckling. Biblioteket ska verka som 
en utjämnande kraft genom att stär-
ka jämlik tillgång till kunskap, kul-
tur och information oavsett indivi-
dens bakgrund eller förutsättningar. 
Växjö bibliotek ska fortsätta vara en 
trygg och välkomnande plats för lä-
rande, kultur och samhällsdebatt och 
på så sätt bidra till ett mer inklude-
rande och upplyst samhälle. Bibliote-
ket är en av få offentliga institutioner 
som är öppen för allmänheten.

Björn Kleinhenz (V) 
antog ett utbild-
ningsperspektiv och 
talade sig varm för 
det stora antal skol- 
och förskolebibliotek 
som finns i kommunen 
och där ett jätteviktigt 
arbete görs för barn och elever. 

- Tillsammans med en ny biblio-
tekslag som ställer krav på att alla 
skolor ska ha ett bemannat skolbib-
liotek är vår biblioteksplan en bra 
inteckning för ett fortsatt starkt ar-
bete. Friskolor har länge varit starkt 
överrepresenterade bland de skolor 
som saknar bemannade bibliotek, 
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det hoppas jag vi får se en förändring 
på nu. 

Entydigt nej till främlings-
fientliga förslag från SD
Det blev livlig debatt om Sverigede-
mokraternas motion om att mot-
verka hederskulturella kostnader för 
individ och samhälle i Växjö. Till en 
början bredde Pernilla Wikelund 
(SD) ut sig i drygt 15 minuter. Det 
sades inget rakt ut men Pernilla lyck-
ades trots detta få in att Växjö har en 
moské som enligt henne ”inte är av 
bästa sort”. 

Hon drog även likhetstecken mellan 
hederskultur och gängkriminali-
tet. Allt som allt kunde det tolkas 
ytterligare ett uttryck för Sveri-
gedemokraternas migrationspolitik 
och generellta främlingsfientlighet. 
Återigen pekar de ut specifik grupp 
människor. Efter välformulerade 
inspel från våra kollegor i Socialde-
mokraterna tog Kristian Rappner 
(V) ordet. 

- Hedersrelaterat våld finns i alla 
delar av vårt samhälle oavsett var vi 
kommer från i världen och visar sig 
i olika former. Jag ställer mig bakom 
allt det arbete som utförs på daglig 
basis i kommunens verksamheter för 
att motverka alla former av våld. 

- Vi satsar i vår budget för 2025 på 

inrättandet av Centrum mot våld i 
nära relationer vilket ska bli intres-
sant att följa och där jag tror att 
ett viktigt arbete kommer att göras 
som får positiva effekter. Rappner 
avslutade med att yrka avslag på 
Sverigedemokraternas motion. SD 
fann överhuvudtaget inget gehör 
för sin motion i kommunfullmäk-
tige där alla partier röstade nej till 
deras motion. Även oppositionen 
kom med välformulerade inlägg i 
debatten.

Nyfiken på
simhalls-
bygget? 
Scanna 
koden och 
följ projektet!
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